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Vragen:

Waarom wordt er in het kader van duurzaamheid niet gedacht aan auto’s op waterstof; er 
komt/is zo’n tankstation in Waddinxveen (vraag PvdA).

Antwoorden:

Het wagenpark van Promen bestaat voornamelijk uit kleine bestelbussen en 
personenwagens. Voor deze type voortuigen zijn elektrische varianten volop aanwezig. Voor 
de op waterstof gedreven wagens is dit tot op heden beperkt. Tevens zijn er weinig stations 
waar waterstof getankt kan worden. Op dit moment is het daarom niet opportuun om over te 
stappen op waterstof gedreven wagens. Wij volgen de ontwikkelingen hieromtrent 
nauwlettend. Mogelijk dat we in de toekomst wel een uitbreiding in wagens op waterstof doen. 
Promen heeft bij de verduurzaming van mobiliteit ingezet op elektrificering  van het 
wagenpark om zo CO2 uitstoot te  reduceren. 

Er wordt in het kader van vermindering CO2 uitstoot zeker ook gekeken naar auto’s 
aangedreven op waterstof. In het project ‘verduurzaming wagenpark’ wordt dit dan ook 
meegenomen.


